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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Verschillende partijen hebben de handen ineen geslagen en geïnvesteerd in de aankleding van de

Roosendaalse binnenstad, in de vorm van bloemen en vlaggen. Zo zorgen zij samen voor een

binnenstad die er aantrekkelijk uitziet en waar je je als bezoeker welkom voelt.

ln het centrum worden ongeveer 230 'hanging baskets'geplaatst in de diverse beschikbare en

geschikte lantaarnpalen. De gemeente Roosendaal plaatst daarnaast ook nog bloempiramides. Dit

citydressing-project wordt bekostigd vanuit hetin 2012 opgerichte collectieve ondernemersfonds van

en voor de Roosendaalse binnenstad.

Daarnaast hangen er vlaggen aan masten. Deze vlaggen zijn ontworpen door Roosendaal

Citymarketing en gezamenlijk met de gemeente Roosendaal, Collectief Roosendaalen haar

ondernemersfonds en Bureau Binnenstad gerealiseerd.

De Roosendaalse Lijst is hierover enthousiast en zou deze citymarketing graag doortrekken naar de

gehele gemeente, ook de dorpen en haar toegangswegen.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover enkele vragen:

1. ls het college bereid om samen met de stakeholders hier naar te kijken of er mogelijkheden zijn

om hanging baskets en vlaggen te plaatsen in de dorpen en langs de grotere toegangswegen?

2. Kan op korte termijn inzichtelijk worden gemaakt wat de kosten zijn om dit in 2023 nog te

realiseren?

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,

Marco Schillemans
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college bereid om samen met de stakeholders hier naar te kijken of er
mogelijkheden zijn om hanging baskets en vlaggen te plaatsen in de dorpen en langs de
grotere toegangswegen?

Wij zullen de mogelijkheden met de stakeholders onderzoeken mede in relatie tot andere opgaven

om de toegangswegen te verfraaien.

2. Kan op korte termijn inzichtelijk worden gemaakt wat de kosten zijn om dit in 2023 nog te

realiseren?

Gezien het aantal stakeholders zal enige tijd nodig zijn om alle mogelijkheden inzichtelijk te maken,

een gezamenlijk plan te maken en de kosten te bepalen. Bovendien willen we dit proces waar

mogelijk efficiënter inrichten en goede afspraken vast kunnen leggen. Op basis van het plan en de

kosten(verdeling) zullen we hopelijk nog dit jaar kunnen beslissen over de verdere uitvoering met

ingang van2O24.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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